
Z ZADNJE LANSKE SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Bežigrajski izdelki
na vseh koncih sveta
Čeprav so delegati odločali o dveh zelo
pomembnih vprašanjih,se je seja začela in
končala veselo, z optimističnimi napovedmi
za življenje in delo občanov v letu 1982

V skupščinsko dvorano, sve-
čano okraSeno z novoletno jel-
ko, je na začetku zadnjega lan-
skega zasedanja vseh treh
zborov tježigrajske občinske
skupščine, priSla delegacija
pionirjevinmladincev Županu
Janezu Riglerju so ob novolet-
nih čestitkah izročili rože, kar
so delegati navduSeno po-
zdravili.

Veselo je bilo tudi na koncu
zasedanja, ko so sprejeli odlok
o načinu oplojevanja goveda
na področju bežigrajske obči-
ne. V naSi občini imamo po
statisttčnih podatkih le nekaj
nad 1600 glav velike rogate ži-
vine, kar kaže da nataliteta go-
veda pada. Odlok o oplojeva-
nju je izzval smeh med delega-
ti. Čela so se jim razvedrila, saj
so poprej obravnavali analizo
uresničevanja resolucije o
družbeno«konomskem raz-
voju občine Bežigrad v devetih
mesecih leta 1981 in predlog
resolucije za letos, ko bodo
pogoji gospodarjenja že težji
in še bolj zapleteni.

STABILIZACIJA SE NAPREJ
OSREDNJA NALOGA

Osrednia toCka dnevnega
reda je bil predlog resolucije o
politiki izvajanja družbenega
plana občine za obdobje
1981-1985 za leto 1962. Ta
načrt so sprejeli po mnogih
spremembah, dopolnitvah m
4-meseČnem usklajevanju.

Podpredsedni k izvrSnega

sveta občinske skupšfiine Ko-
»tt Blzjak je med drugim pou-
daril, da resofucija napoveduje
korak naprej glede na današ-
n/e stanje, koi mobilizacijski
dokument opozarja na nujno
povezovanje fizičnega obsega
rastt proizvodnje in rasti izvoza
z osebno, skupno in sploSno
porabo.

Resolucija nakazuje, je dejal
Kosta Btzjak, sprejemanje
takšnih odločitev v organizaci-
iah združenega dela in inlere-
snih skupnostih. ki v danih po-
gojih pomenijo največji možni
prispevek za stabilizacijo; bolj-
Se izkoriSCanje zmogljivosli,
zagotavljanje repromateriafa z
dohodkovnim povezovanjem
na celotnem jugoslovanskem
trgu Ob vsem tem pa velja, da
je izvoz odgovornost sleherne-
ga kolektiva- -\z vsega sfedi,-
je dejal Kosta Bizjak, »da je
stabilizacija 5e naprej osrednja
natoga. Stabiiizacije pa ne bo-
mo dosegli samo z omejeva-
njem na vseh podroČjih pora-
be. ampak z večjo proizvodnjo.
to pa nujno vodi k dostednej-
šemu uvetjavijanju delavca kot
nosilca odiočitev«

NAČRT ZA MALO VAS -
PRELOŽEN

Kadar so si nasprotni živ-
Ijenjski interesi krajanov in
ugotovitve strokovnih služb
neizbežno pride do krize v
odnosih. Tako je odbor za
vprašanja prostorskega plani-

ranja in komunalne problema-
tike zbora krajevnih skupnosti
menil, da je zaradi pomanjka-
nja energije nesmotrna grad-
nja atrijskih hiš med cesto Ma-
la vas - Stožice in Tesovnikovo
ulico na prostih zemljiščih
med obstojeiimi individualni-
mi hišami.

Ker delegati niso bili zado-
vol/n* s po/asnifi predfagateJjev
odbora so sklenili, da za me-
sec dni odložijo to zadevo,
vmes pa bodo uskladili živ-
Ijenjske interese krajanov in
stališča strokovnih sluŽb. Vo-
dja delegacije komunalno naj-
bolj zaostale krajevne skupno-
sti Ježica Slavko čapin je za-
stopajoč mnenje svojih kraja-
nov dejal, da se pri zazidalnem
načrtu za Malo vas ni dovotj
računalo s pregosto nasetje-
nostjo. da se atrijske hiše ne
vključujejo v obstoječi am-
btent Zato predlagajo, da se
črta 6 atrijskih objektov, s či~
mer bi se izogniii pregosti na-
seljenosti tega dela Ježice.

ENAJST JIH NOČE
P00PI8AT1...

Delegati so sprejeli tudi od-
lok o phspevku za kotektivne
komunalne storitve na območ-
ju občine za leto 1962. S tem
so obvezali še preostalih 11 or-
ganizacij. ki niso podpisalesa-
moupravnega sporazuma o te-
meljih plana komunalnega go-
spodarstva v naSi obČini za ob-
dobje 1981-1985. da podptše-
jo ta sporazum. Niso ga podpi-
sali: Labod Novo mesto-tozd
Tip Top, MaŠera Spasiča 8;
Gostinsko podjetje črnuče. Ti-
tova 264; Republiški komite za
promet in zveze, Parmova 33;
Zavod za farmacevtsko in
preizku&anje zdravil. Ptujska
21, RepubliSki senat za prekr-
ške. Parmova 33; Meteorološki
zavod SRS. Vojkova 1; Gasit-
ska brigada. Vojkova 19; Ob-
činsko javno pravobranilstvo,
Vojkova 1; Zveza vodnih skup-
nosti Stovenije, Vojkova 1; Za-
vod SRS za mednarodno
znanstveno. tehnično in pro-
svetno kulturno sodelovanje,
Parmova 33; Sozd Fuiinar OS.
Parmova 33-

Ob koncu zasedanjaje pred-
sednik občinske skupščine Ja-
nez Rigler poudaril, da smo
probleme stabihzacije reševali
na skupščini in v detegatski
bazi. Kfjub pomanjktjivostim in
spodrsljajem smo v preteklem
letu le dosegli dobre rezultate,
je poudahl Janez Rigler.
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